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Marketingová komise pracovala ve složení: 

■ Michal Kurfirst – předseda. 
■ Jaroslav Starosta ml. 
■ Petr Šveňha 
■ Václav Maleček 

Činnost ČVS a stejně tak i činnost marketingové komise i v roce 2021 
negativně ovlivnila covid pandemie.  

Nejvýznamnější veslařskou akcí roku 2021 bylo - vedle tradičních Primátorek - 
MS U23, které se konalo v červenci v račické Labe aréně. Bohužel však z 
důvodů covid opatření bez diváků. 

V roce 2022 bude nejvýznamnější veslařskou akcí Mistrovství světa ve 
veslování seniorů. 

"  

Od října 2021 došlo ke spuštění nového ročníku Česko vesluje, kde došlo k 
faktickému propojení Sazka Olympijského víceboje s projektem Česko vesluje. 

Skrze projekt Česko vesluje bude realizována propagace jak Mistrovství světa 
ve veslování v roce 2022, tak Mistrovství světa v halovém veslování v roce 
2024. K MS 2022 došlo ke spuštění dílčích propagačních projektů: 

• ≠ adoptrowing 

• Liga IZS Česko vesluje 
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MS 2022 bude propagováno sérií dalších aktivit ve spolupráci s ČT Sport. 

ČVS výrazně posílil marketingové kompetence, když zřídil novou pozici 
marketingového manažera, do které přijal zkušeného Davida Kyncla. Jednou z 
úloh marketingového manažera je nalezení komerčních partnerů ČVS. 

Webové stránky ČVS a facebookový profil se pravidelně plní novinkami ze 
světa českého veslování. Funguje i rozesílání novinek po mailu - od roku 2022 
nově prostřednictvím moderního Mailkitu. 

V Račicích dne  31.5.2022 

.......................................................… 
Michal Kurfirst 

předseda Marketingové komise ČVS 
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